

张治礼 **Zhang Zhili**

中国农业农村部党组成员、副部长

Member of the CPC Leading Group and Vice Minister, Ministry of Agriculture and Rural Affairs, P.R. China

张治礼,农学博士。现任农业农村部党组成员、副部长。曾任云南省委 常委、统战部部长,云南省人民政府副省长,云南省政协党组副书记,海南 省农业科学院院长等职务。

With a doctor's degree in agronomy, Mr. Zhang Zhili is currently Member of the CPC Leading Group and Vice Minister of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs of China. He previously served as Member of the Standing Committee and Head of the United Front Work Department of the CPC Yunnan Provincial Committee, Vice Governor of the Yunnan Provincial People's Government, Deputy Secretary of the CPC Leading Group of the CPPCC Yunnan Provincial Committee, and President of the Hainan Academy of Agricultural Sciences.



王志恒 Wang Zhiheng

中国农业银行副董事长、执行董事、行长

Vice Chairman of the Board of Directors, Executive Director and President, Agricultural Bank of China

王志恒,南开大学经济学硕士。2024年6月任中国农业银行行长, 2024年9月起任中国农业银行副董事长、执行董事、行长。曾任中国银行人 力资源部副总经理,广东省分行副行长,青海省分行行长,总行人力资源 部总经理,北京市分行行长。2021年8月任中国银行副行长,2023年2月任 中国光大集团股份公司执行董事,2023年3月任中国光大集团股份公司执 行董事兼中国光大银行执行董事、行长。

Mr. Wang Zhiheng holds a master's degree in Economics from Nankai University. He has served as President of the Agricultural Bank of China Limited (ABC) since June 2024 and taken additional roles as Vice Chairman of the Board of Directors and Executive Director since September 2024. Before joining ABC, he successively served as Deputy General Manager of the Human Resources Department, Vice President of Guangdong Branch, President of Qinghai Branch, General Manager of the Human Resources Department of the Head Office and President of Beijing Branch of the Bank of China Limited (BOC). Wang worked as Executive Vice President of BOC from August 2021 and became Executive Director of the China Everbright Group Ltd. (CEG) in February 2023. In March 2023, he assumed expanded responsibilities as Executive Director and President of the China Everbright Bank.



韦正林 Wei Zhenglin

中国农业农村部国际合作司负责人

Acting Director General, Department of International Cooperation, Ministry of Agriculture and Rural Affairs, P.R.China

韦正林,公共管理硕士。长期从事农业国际合作工作,历任农业农村 部国际合作司处长等职。2013年至2018年在中国驻美国大使馆工作,历任 经济商务参赞处一秘、参赞(副司级)。2018年9月起任农业农村部国际合 作司副司长,2023年11月起任区域协作促进司一级巡视员。2025年1月 起, 主持农业农村部国际合作司工作。

Mr. Wei Zhenglin holds a master's degree in public administration. Wei has a longstanding career in international agricultural cooperation and held several positions including division director with the Department of International Cooperation of the Ministry of Agriculture and Rural Affairs (MARA) of China. From 2013 to 2018, he worked as First Secretary and then Counselor (deputy director general level) with the Economic and Commercial Office at the Embassy of China in the United States. He was appointed Deputy Director General of the Department of International Cooperation of MARA in September 2018, and Level I Counsel of the Department of Regional Development Coordination in November 2023. In January 2025, Wei took the helm as Acting Director General of the Department of International Cooperation.



张合成 **Zhang Hecheng**

中国人民政治协商会议第十四届全国委员会委员 中国农业科学院乡村振兴学院院长

Member of the 14th CPPCC National Committee: President of the Rural Revitalization Academy, Chinese Academy of Agricultural Sciences (CAAS)

张合成,现任中国人民政治协商会议第十四届全国委员会委员,中国 农业科学院乡村振兴学院院长,研究员。

曾任农业部渔业船舶检验局局长,中国水产科学院院长、党组书记, 农业部市场与经济信息司司长、发展计划司司长,农业农村部总经济师, 中国农业科学院党组书记,长期从事农产品市场与信息化、农业农村经济 形势分析、乡村振兴战略研究等工作,重点在农业农村优先发展、粮食安 全、城乡融合、供给侧结构性改革、农业科技创新战略等方面深入研究。

Mr. Zhang Hecheng is currently Member of the 14th National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference (CPPCC), and President and Researcher of the Rural Revitalization Academy of the Chinese Academy of Agricultural Sciences (CAAS).

Prior to current positions, he successively served as Director General of the Register of Fishing Vessel, President and CPC Secretary of the Chinese Academy of Fishery Sciences, Director General of the Department of Market and Informatization and later the Department of Development and Planning of the Ministry of Agriculture (MOA) of China, as well as Chief Economist of MARA, and Secretary of the CPC Committee of CAAS. Zhang has long been engaged in agricultural product market and information studies, agricultural and rural economic trend analysis, and rural revitalization strategies, with a focus on prioritized agricultural and rural development, food security, urban-rural integration, supply-side structural reform, and agricultural science and technology innovation strategies.



汉娜-贝里特·布瑞克 Hanne-Berit Brekken

挪威农业和食品部国务秘书

State Secretary, Ministry of Agriculture and Food of Norway

汉娜-贝里特·布瑞克,来自挪威的许克赛特勒拉,2025年2月被任命为 农业和食品部国务秘书。2015年至2019年,汉娜-贝里特·布瑞克仟奥雷市 副市长,2019年任奥雷市市长,并担任这一职务直至履新国务秘书。自2023 年以来,汉娜-贝里特·布瑞克一直担任默勒-鲁姆斯达尔郡的工党领袖。

Ms. Hanne-Berit Brekken, from Kyrksæterøra, Norway, was appointed State Secretary (Vice Minister) of the Ministry of Agriculture and Food in February 2025. Prior to that, she served as Deputy Mayor of Aure Municipality from 2015 to 2019 and Mayor from 2019. Since 2023, she has served as leader of the Møre og Romsdal Labour Party.



法比安·祖莱格 **Fabian Zuleeg**

欧洲政策中心首席执行官兼首席经济学家

Chief Executive and Chief Economist, European Policy Centre (EPC)

自2013年10月起,法比安·祖莱格博士担任欧洲政策中心(FPC)首席 执行官。同时,他还兼任首席经济学家(自2010年1月起担任该职)。他拥有 爱丁堡大学关于加入欧盟的政治经济学博士学位。在加入EPC之前,他曾 在学术界、公共事业和私营机构担任过经济分析师。

他的分析侧重于在欧盟内部政治不团结以及全球形势充满争议和挑 战的背景下,关于欧洲一体化未来的政治经济学。他目前的工作集中在确 定欧盟如何应对乌克兰危机的转折点、欧盟必须经历的根本性变革(技术 革命、气候变化减缓和人口变动)以及长期危机(他与EPC同事于2021年 共同创造的术语, Permacrisis) 这三重挑战。

法比安与欧洲各机构的决策者、EPC成员和合作伙伴、欧洲智库以及 更广泛的布鲁塞尔和成员国利益相关者社群密切合作。法比安经常在媒 体上就欧盟当前的政治和经济问题发表评论。他还主持并参与各种讨论、 会议和研讨会,并就欧洲一体化的未来、全球挑战、英国脱欧以及欧洲经 济和社会政策等问题进行了广泛的研究并发表文章。

Dr. Fabian Zuleeg has been Chief Executive of the European Policy Centre (EPC) since October 2013, and Chief Economist of the think tank since January 2010. He holds a PhD on the political economy of EU accession from Edinburgh University. Before coming to the EPC, he worked as an economic analyst in academia, the public and the private sectors.

His analysis focuses on the political economy of the future of European integration in the context of political dis-cohesion within the EU and a contested, challenging global landscape. His current work is concentrated on determining how Europe can meet the triple challenge of the watershed of the Ukraine Crisis; the fundamental transformations Europe has to go through (e.g. technological revolution, climate change mitigation and demographic change); and the Permacrisis (a term he coined with EPC colleagues in 2021).

Dr. Zuleeg works closely with decision-makers in the European institutions, the EPC members and partners, European think tanks and the wider Brussels and member state stakeholder community, and regularly comments on current political and economic issues in the EU in the media. He also chairs and contributes to a wide range of debates, conferences and seminars and has researched and published widely on the future of European integration, global challenges, Brexit and on European economic and social policies.



高志凯 Victor Zhikai Gao

全球化智库副主任

Vice President, Center for China and Globalization (CCG)

高志凯博士现任苏州大学讲席教授,深圳大学客座教授,欧美同学会留美分会 副会长,全球化智库副主任,中国能源安全研究所所长,沙特阿美公司(沙特阿拉伯 国家石油公司) 顾问, OPEC Energy Review期刊编委, 中央电视台CGTN时事评论 员,耶鲁法学院中国学会主席,总部设在新加坡的亚太国际仲裁院仲裁员,以及多 家国内外知名企业的董事和顾问。

高志凯博士在外交、语言、法律、投资银行、私募股权投资、证券监管、公司管 理、新闻等方面拥有丰富经验。曾在中国外交部、联合国秘书处、香港证券与期货监 察委员会等政府部门和国际组织工作,曾在摩根士丹利、中金公司、香港电讯盈科、 香港恒基兆业集团、大和证券等著名公司与机构担任要职,包括曾担任中国海洋石 油有限公司高级副总裁、总法律顾问、公司秘书和中国海洋石油国际有限公司董 事。上世纪八十年代,担任第二代党和国家领导人的英文翻译,参与了众多的最高 层次的国事活动和外事活动。曾担任香港证券与期货监察委员会第二任中国事务 顾问,为中港两地的证券监管合作做出过贡献。

高博士是中国公民,北京户口,常住北京。高志凯拥有耶鲁法学院法学博士、耶 鲁大学研究生院政治学硕士、北京外国语大学英语文学硕士、苏州大学英国文学学 士学位,拥有纽约州注册律师资格。

Mr. Victor Zhikai Gao is Chair Professor of Soochow University, Guest Professor of Shenzhen University, Chairman of China Energy Security Institute, Vice President of the Center for China and Globalization (CCG), a member of the Beijing Energy Club, a member of the International Advisory Board of the Energy Intelligence Group in London, an advisor to Saudi Aramco, a member of the Editorial Board of the OPEC Energy Review in Vienna, Austria, an arbitrator at the Asia-Pacific International Arbitration Chamber headquartered in Singapore, and a member of the Board of Directors of several listed companies in Hong Kong.

Mr. Gao has extensive experience in government, diplomacy, securities regulation, legal, investment banking, PE, corporate management and media. He worked as English interpreter for the then-Chinese Premier Deng Xiaoping in the 1980s, and served as China Policy Advisor at the Hong Kong Securities and Futures Commission in 1999 and 2000.

His prior investment banking experience included senior positions with Morgan Stanley (Vice President of Morgan Stanley Asia, in the Merger, Acquisition and Restructuring Department), CICC (General Manager of the Investment Banking Department, Head of M&A Practice, and Head of CICC Hong Kong Investment Banking Department) and Daiwa Securities (Co-Chairman of China, Executive Vice President and Managing Director). His corporate management experience included senior positions with CNOOC Limited as its Senior Vice President, General Counsel, Company Secretary, Member of the Investment Committee, and Director of CNOOC International and with major Hong Kong companies including PCCW and Henderson Land Group.

Over the years, Gao worked on many major M&A, IPO, CB, Bond Issues and other corporate advisory assignments with a combined value in excess of US\$100 billion, including in TMT, oil and gas, automobile, banking, insurance, building materials, consumer goods, aviation, satellite communications, and new and renewable energy.

He holds a J.D. from Yale Law School, a M.A. in International Relations from the Political Science Department of Yale Graduate School, an M.A. in English from Beijing University of Foreign Studies, and a B.A. in English from Soochow University, and is a licensed attorney-at-law in the State of New York. Since 2004, Gao has been the Chairman of the Yale Law School Association of China.



何迈可 **Michael Hart**

中国美国商会会长

President, American Chamber of Commerce in China (AmCham China)

作为中国美国商会会长,何迈可统筹商会的政策建言、项目规划、合 作伙伴关系与商业深度解读,以帮助来自不同行业的800余家外资企业发 展在华业务,其中包括众多美国财富500强企业。中国美国商会在政策建 言方面的成就包括发布标志性的年度报告《美国企业在中国白皮书》和 《中国商务环境调查报告》,以及代表会员公司与中美两国政府交流互动、 建言献策。在加入中国美国商会之前,何迈可先生在纽约证券交易所上市 的房地产服务公司仲量联行任职近20年。 何迈可先生拥有美国密苏里大 学哥伦比亚分校工商管理学士学位,主修金融与银行学。

As President of the American Chamber of Commerce in China (AmCham China), Mr. Michael Hart oversees all advocacy, programs, partnerships, and insights provided by the Chamber to support the business growth of around 800 foreign corporations operating in China, including most of the US Fortune 500. The Chamber's advocacy includes the American Business in China White Paper and China Business Climate Survey, each published annually, as well as numerous interactions with both the US and Chinese governments on behalf of our members. Prior to joining AmCham China, Hart spent most of his career in commercial real estate in Taipei, Shanghai, and Tianjin, including almost 20 years for NYSE-listed property services firm, JLL.

He holds a Bachelor's degree in Business Administration with a focus on finance and banking from the University of Missouri-Columbia in the US.



刘建军 Liu Jianjun

山东省潍坊市委副书记、市长

Deputy Secretary of the CPC Municipal Committee and Mayor, Weifang City, Shandong Province, P.R. China

刘建军,男,汉族,1968年9月生,大学学历,工程硕士,中共党员。现任 山东省潍坊市委副书记、市长。

曾长期任职于山东省青岛市,先后任青岛市城市管理行政执法局局 长;青岛市城乡建设委员会主任、党委书记;青岛市市北区区长;青岛市市 北区委书记;青岛国际邮轮港管理局党组书记;青岛市副市长;青岛市委 常委、胶州市委书记,中国一上海合作组织地方经贸合作示范区党工委书 记、管委会主任;青岛市委常委、常务副市长。2023年3月,任潍坊市委副书 记、市长。

Born in September, 1968, Mr. Liu Jianjun is a Han Chinese with Bachelor's and Master's degrees in Engineering. As a member of the Communist Party of China (CPC), he currently serves as Deputy Secretary of the CPC Municipal Committee and Mayor of Weifang City, Shandong Province of China.

Prior to the current post, he worked in Qingdao City, Shandong for a long time, serving successively as Director of the Qingdao Urban Management and Law Enforcement Bureau, Director and CPC Committee Secretary of the Qingdao Urban-Rural Development Commission, Chief Executive of Shibei District, CPC Committee Secretary of Shibei District, Secretary of the CPC Leading Group of the Qingdao International Cruise Terminal Administration, Vice Mayor of Qingdao, Member of the Standing Committee of the CPC Qingdao Municipal Committee and Secretary of the CPC Jiaozhou Municipal Committee, Secretary of the CPC Working Committee and Director of the Administrative Committee of the China-SCO Local Economic and Trade Cooperation Demonstration Area (SCODA), Member of the Standing Committee of the CPC Qingdao Municipal Committee, and Executive Vice Mayor of Qingdao. In March 2023, he was appointed as Deputy Secretary of the CPC Municipal Committee and Mayor of Weifang.



苏健 Jim Sutter

美国大豆出口协会首席执行官

Chief Executive Officer, U.S. Soybean Export Council

苏健,现任美国大豆出口协会(USSEC)首席执行官。凭借在食品和农 业领域的丰富商业经验, 苏健曾在嘉吉公司全球谷物与油籽业务中担任 领导职务,如今他正主导制定并推动USSEC将美国大豆打造为全球可信 赖、可持续的营养与能源来源的战略愿景。他带领全球团队致力干提升美 国大豆在80多个国家的人类食品、水产养殖及牲畜饲料领域的差异化优 势、提升市场偏好度,并开拓市场准入。此外,他还积极与USSEC旗下100 多家成员机构合作,这些机构涵盖美国大豆种植户、加工企业、大宗商品 运输商、贸易商及食品农业组织等全产业链参与者。

Mr. Jim Sutter serves as the Chief Executive Officer of the U.S. Soybean Export Council (USSEC) - the international marketing arm of U.S Soy. With a rich commercial background in the food and agriculture sector, following leadership roles in Cargill's global grains and oilseeds business, he plays a key role in defining and driving USSEC's vision for U.S. Soy as a trusted, sustainable source of nutrition and energy worldwide. Sutter leads a global team focused on differentiating, elevating preference, and enabling market access to U.S. Soy for human consumption, aquaculture, and livestock feed in over 80 countries internationally. In addition, he actively collaborates with USSEC's over 100 members who represent the soy value chain including U.S. Soy farmers, processors, commodity shippers, merchandisers, and food and agriculture organizations.

As a global citizen, Sutter has built and led teams in Europe, Southeast Asia, and the U.S. He was raised on his family's crop and cattle farm in Colorado, U.S.A. He is a glass-half-full optimist, a half-marathoner, and has a passion for a brighter future for all.



陈刚 **Chen Gang**

中粮集团有限公司总经理助理 Assistant General Manager of COFCO

陈刚,现任中粮集团有限公司总经理助理兼对外合作部(品牌管理部) 总监,以及中粮集团有限公司附属公司的中粮油脂股份有限公司、中粮可 口可乐饮料有限公司、中粮酒业投资有限公司、中国食品有限公司董事。 1994年毕业干北京大学,获法学学士学位,2006年毕业干清华大学,获高 级管理人员工商管理硕士学位,2013年在中国社会科学院人口与劳动经 济研究所深造,获经济学博士学位。高级工程师,享受国务院政府特殊津贴 专家。

曾任北海粮油工业(天津)有限公司总经理、中粮食品营销有限公司总 经理、中国食品有限公司副总经理、中粮油脂副总经理、党委委员等职务。 在粮油食品领域国家政策、产业发展、国际贸易、生产加工、品牌营销、科 技创新等经营管理方面的研究和实践拥有丰富的经验。

Mr. Chen Gang is the Assistant General Manager of the China Oil and Foodstuffs Corporation (COFCO), and Director of the Cooperation and Development (Brand Management) Department of COFCO. He also concurrently serves as Director of COFCO Oils & Oilseeds Co., Ltd., COFCO Coca-Cola Beverages Ltd., COFCO Wine & Spirits Investment Co., Ltd., and China Foods Limited.

Chen earned a Bachelor's degree in Laws from Peking University in 1994, obtained an Executive Master of Business Administration (EMBA) from Tsinghua University in 2006, and earned his Doctor's degree in Economics from the Chinese Academy of Social Sciences (CASS) in 2013. He is a senior engineer and an expert enjoying special government allowances from the State Council of China.

Chen previously served as General Manager of the Beihai Grain & Oil Industry (Tianjin) Co., Ltd., General Manager of COFCO Food Marketing Co., Ltd., Deputy General Manager of China Foods Limited, and Deputy General Manager of COFCO Oils & Oilseeds Co., Ltd. He has in-depth research and rich practical experience in industrial policies, industry development, international trade, production and processing, brand marketing, supply chain, and technological innovation in grain, oil, and food sectors.



劳徳米尔・安徳烈・穆勒 Laudemir Andre Muller

巴西出口投资促进局农业事务负责人

AgriBusiness Manager, Brazilian Trade and Investment Promotion Agency (ApexBrasil)

劳德米尔·安德烈·穆勒曾任巴西家庭农业部国务秘书、农业发展执 行秘书和巴西联邦共和国总统府总秘书处执行长。他曾是经济领域的联邦 公务员,拥有农村发展硕士学位,自2010年以来一直在巴西出口与投资促 进局担任业务分析师,曾任农业事务部协调员,现为农业事务部负责人。

Mr. Laudemir Andre Muller is the former National Secretary of Family Farming, Executive Secretary of Agrarian Development, and Executive Secretary of the General Secretariat of the Presidency of the Federative Republic of Brazil. He was a federal civil servant in the economics field, holds a master's degree in rural development, and since 2010 has been a business analyst at the Export and Investment Promotion Agency (ApexBrasil), where he served as agribusiness coordinator and is currently the Agribusiness Manager.



王建红 **Wang Jianhong**

广东恒兴集团有限公司副总裁

Director and Vice President, Guangdong Evergreen Conglomerate Co., Ltd.

王建红先生是广东恒兴集团有限公司的核心高管成员,现任董事、副 总裁、党支部书记,长期分管海外饲料运营业务、产业园合作业务和投资 发展业务。在国际业务拓展中积极响应国家"一带一路"倡议,带领团队拓 展了饲料业务的世界版图、完成了埃及国家渔业园整体技术输出和合作, 正在推进东南亚、非洲有关国家渔业项目合作,为恒兴的国际化发展作出 了重要贡献。

As a core senior executive of the Guangdong Evergreen Conglomerate Co., Ltd., Mr. Wang Jianhong currently holds the positions of Director, Vice President, and CPC Branch Secretary. He has long been in charge of overseas feed operation, industrial park cooperation, and investment development. In international business exploration, he has actively engaged in the Belt and Road Initiative, leading his team to expand the global market of feed business and introduce relevant technologies under the Egyptian National Fisheries Industrial Park. At present, Wang is advancing fisheries project cooperation in Southeast Asian and African countries. His efforts have greatly boosted Evergreen's overseas development.



刘欣 Liu Xin

CGTN主持人

Host, China Global Television Network (CGTN)

刘欣是中央广播电视总台英语环球节目中心(CGTN)的资深主持人, 曾任中央电视台驻瑞士日内瓦首席记者近26年。2017年起,刘欣担纲 CGTN时事评论栏目《视点》主持人,这是中国首批以主持人命名的对外电 视栏目之一。

入职央视近26年来,她采访过大量国内外政要和新闻人物,报道过众 多热点新闻事件,在海外社交媒体平台拥有超过三百万粉丝,是中国最具 国际影响力的网络大V之一。

Ms. Liu Xin is an award-winning journalist at China Global Television Network (CGTN), China's international broadcaster, and host of the current affairs opinion show The Point with LIU Xin. In 2011, she set up CCTV's Geneva Bureau, serving as bureau chief for nearly six years. At the end of 2016, she moved back to Beijing to host The Point with LIU Xin, a brand-new talk show. In May 2019, she engaged in a live TV debate with FOX Business Channel former host Trish Regan, which made international headlines and went viral on social media, making her a household name in China and beyond. She now has nearly 3.2 million followers across overseas social media platforms. Liu Xin and her team have won numerous awards, including the China Journalism Awards, the most prestigious journalism prize in China, multiple times. She was nominated for Best Current Affairs Presenter by the Asian TV Awards in 2018. She also has the title of China's National March 8th Red-Banner Holder, the highest honor conferred to outstanding women in China by the All-China Women's Federation.